
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 6. april 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BM
Vil ministeren redegøre for lovgivningen omkring ATP-loven set i lyset af, at
7,2 mia. kr. af ATP’s investeringer er investeret i fonde der er placeret i skatte-
ly med det argument, at ATP lovgivningsmæssigt skal sikre pensionsopspa-
rerne maksimalt afkast, selv hvis dette betyder direkte eller indirekte placering
af investeringer i skattely? Der henvises til artikel i Ugebrevet A4 27. marts
2017: ”SF vil trække ATP ud af Goldman Sachs-fonde i skattely - og flere par-
tier er på nippet til at gå med”, jf. http://www.ugebreveta4.dk/sf-vil-traekke-atp-
ud-af-goldman-sachs-fonde-i-skatte_20771.aspx?shareAgID=0#

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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